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                                                                                                       Stara cesta 13           
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                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka:   011-0015/2018-7 
Datum:    06.06. 2018   
 
 
 

Z A P I S N I K 
24. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 6. junija  
2018 ob 20.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 

Prisotne svetnice in svetniki: Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Andreja Grabner, 
Irma Kavčič, Ana Malovrh, Robert Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, Valentin 
Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik in Ana Zorc. 

Odsotni: Bojan Demšar, opr.  

Ostali prisotni: Stanislav Bele, vodja MIRED, Gašper Tominc, urednik Našega časopisa, Tadeja Plestenjak, 
Helena Čuk in Mateja Tavčar, občinska uprava. 

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je Franc Setnikar članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem 
potrditev zapisnika 23. redne seje, ki je bil dopolnjen z evidentiranjem dveh ločenih vprašanj pod tč. 6 
svetnice Andreje Grabner ter nato soglasno potrjen in 2. izredne seje občinskega sveta, ki je bil brez 
pripomb soglasno potrjen.  
 
Predsedujoči je predlagal naslednji dnevni red seje:  
     

1. Seznanitev z Letnim poročilom SU MIRED za leto 2017 
2. Seznanitev z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 2017 
3. Predlog Odloka o določitvi turistične takse v občini Dobrova- Polhov Gradec 
4. Predlog za podelitev občinskih priznanj za leto 2018 
5. Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra  
6. Vprašanja in pobude svetnikov 
7. Razno 
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 1)  Seznanitev z Letnim poročilom SU MIRED za leto 2017 
Župan Franc Setnikar je besedo predal Stanislavu Beletu, vodji Medobčinskega inšpektorata in redarstva, 
ki je v nadaljevanju članom občinskega sveta predstavil sestavo in naloge skupne uprave ter pregled 
opravljenega dela področja v letu 2017, ki je tudi letna obveza seznanjanja občinskih svetov občin, 
ustanoviteljic MIRED.   
V razpravi so sodelovali  svetniki Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Andreja Grabner, Anton Potočnik, 
Marjan Pograjc in Irma Kavčič.   
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 132/1/24 
1. Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec se seznani z Letnim poročilom Skupne občinske prave 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo za leto 2017.  
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2. Občinski svet občine Dobrova – Polhov Gradec potrjuje izvajanje Občinskega programa varnosti občine 
Dobrova- Polhov Gradec.  
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2) Seznanitev z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 2017 
Gašper Tominc, glavni urednik Našega časopisa je svetnikom predstavil vsebinsko in finančno poročilo 
Našega časopisa za leto 2017. Po predstavitvi poročila so v razpravi na obravnavano vsebino sodelovala 
Marjan Pograjc in Andreja Grabner.  Po zaključeni razpravi je predsedujoči seje predlagal občinskemu svetu 
v sprejem naslednji  
 
Sklep 133/2/24 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec se seznani z Letnim vsebinskim in finančnim poročilom 
Našega časopisa za leto 2017. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Predlog Odloka o določitvi turistične takse v občini Dobrova- Polhov Gradec 
Stanislav Dvanajščak, predsednik Odbora gospodarstvo, turizem, kmetijstvo in gozdarstvo je članom 
občinskega sveta predstavil razloge in namen za sprejem predlaganega akta. V razpravi je z vprašanji 
sodeloval svetnik Matjaž Dolinar.  Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem 
naslednji sklep:   
 
Sklep 134/3/24 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o določitvi turistične takse v Občini Dobrova-
Polhov Gradec v predlaganem besedilu, po hitrem postopku. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 4) Predlog za podelitev občinskih priznanj za leto 2018 
Ana Malovrh, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je članom občinskega 
sveta predstavila delo komisije v postopku priprave predloga prejemnikov za priznanja občine v letu 2018 
ter oblikovan predlog komisije. Po predstavitvi so se povabilu k razpravi odzvali občinski svetniki Andreja 
Grabner, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Ana Zorc, Matjaž Dolinar in Stanislav Dvanajščak. Ana Zorc je 
zahtevala, da se zapiše v zapisnik, da pričakuje od svetnice Andreje Grabner javno opravičilo za izrečene  
žalitve. Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 135/4/24 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec podeli občinska priznanja za leto 2018 dobitnikom priznanj v 
predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 11 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik.  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 5) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra  
Župan je občinskemu svetu predlagal v obravnavo in sprejem predlog sklepa, ki so ga člani občinskega 
sveta prejeli z gradivom za sejo. Razprave ni bilo, zato je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem 
naslednji  
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Sklep 136/5/24 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
nepremičninah, parc. št. 2491/3 (ID 6282140), 2494/3 (ID 6556186), 2494/2 (ID 6556184), 2493/10 (ID 
6484047), 2493/12 (ID 3846745), 2493/19 (ID 6556187) vse k.o. Babna Gora, parc. št. 2145/4 (ID 
5861979), 2115/4 (ID 3942866), 2114/3 (ID 247836), 2114/5 (ID 79720), 2114/7 (ID 3102409) vse k.o. 
Šujica, parc. št. 3079/1 (ID 749593) k.o. Dobrova in parc. št. 1172/4 (ID 189108) k.o. Selo nad Polhovim 
Gradcem. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali navedene pobude:  
 

 
 
Župan Franc Setnikar je podal odgovore na naslednja tekoča vprašanja in pobude, ali pa so bile odstopljene 
za pripravo pisnih odgovorov strokovnim službam, organom ali delovnim telesom občinskega sveta oz. 
zunanjim odgovornim institucijam: 
Na vprašanja Matjaža Dolinar v zvezi z delom MIRED in ukrepanji občine na področju uživanja prepovedanih 
drog je vprašanje posredovano na MIRED in strokovni službi občine.  Na drugo vprašanje pa je povedal, 
da je občina že naročila pripravo pravnega mnenja, izveden je bil sestanek na Direkciji za vode, zapisnika 
občina še ni prejela. Občinski prostorski načrt oziroma njegove spremembe se bo oddalo nosilcem urejanja 
prostora v drugo branje, na koncu postopka o njem odloča občinski svet oziroma ga sprejema v obliki 
Odloka. Obvoznica je iz sprememb umaknjena iz razloga, ker bo občina vse potrebne obvoznice v občini 
načrtovala skupaj v prihodnjih spremembah, saj je potrebno za tovrstne posege izdelati celovito presojo 
vplivov na okolje. So pa predstavniki Doirekcije za vode na izvedenem sestanku potdili navedbo, da se 
izgradnja centra ne pogojuje z načrtovano gradnjo zadrževalnika, kar je potrdil tudi svetnik Marjan Pograjc.  
Na vprašnje svetnice Andreje Grabner v zvezi s podelitvijo koncesije za dodatnega zdravnika na Dobrovi je 
povedal, da je občina uspela pridobiti možnosti za razpis za podelitev koncesije za dodatneka zdravnika, ki 
bo namenjen za območje Dobrove.  
Sicer se poraja problem, kje v vmesnem času zagotoviti potrebne pogoje za delovanje novega zdravnika, 
kar je eden izmed pogojev za pričetek opravljanja dela, saj je občina vezana na podani rok ministrstva, da 
mora koncesijo podeliti do decembra letošnjega leta. V zvezi s tem je župan pozval vse občinske svetnike 
z območja krajevne skupnosti Dobrova kot tudi Krajevno skupnost Dobrova, da poda svoj predlog oziroma 
mnenje za najboljšo rešitev prostorskega problema za novega zdravnika, ki pa bo v nadaljevanju rešen s 
postavitvijo novega objekta. Razmislek gre tudi v smeri, da se prostori iščejo in zagotovijo v prizidku 
gasilskega doma, ki je bil zgrajen za tovrstne potrebe Dobrove.   
Na vprašanje Tončke Dolenc je župan povedal, da je pogodba za sanacijo obsežnih poškodb za Božno že v 
podpisu in se pričakuje skorajšnji pričetek del. Na vprašanje Marjanja Pograjca, kdo in na kakšen način 
lahko uporablja plakatni proctor na rondoju, je Helena Čuk iz uprave povedala, da vsem društvom in 
organizacijam iz občine za promocijo brezplačnih in javnih dogodkov ter prireditev, po predhodni najavi, da 
se lahko terminsko izvedejo postavitve.  
Anton Potočnik je izpostavil problematiko prostorov knjižnice, ki je po zadnjih pridobljenih informacijah 
podvržena vdoru ptičjiega perja in iztrebkov iz špranj na stropu. Povedal je, da direktor zadruge ne ukrepa 
ter poziva občino na odpravo okoliščin. Župan je povedal, da je občina v zvezi z ureditvijo prostorov 
knjižnice z lastnikom objekta, inšpekcijskimi službami in vodstvom knjižnice imelo že več pogovorov, vendar 

Matjaž Dolinar Pobuda za razširitev Poročila MIRED- ali se ugotovljene poškodbe cestišč na terenu posredujejo odgovornim osebam? Kaj MIRED oz. 
občina in drugi organi delajo preventivno na področju preprečevanja uživanja prepovedanih drog na območju občine?   

Matjaž Dolinar Kako se izvršujeo sklepi 2. izredne seje občinskega sveta? 

Andreja Grabner Bo Dobrova dobila koncesionarja/zdravnika? 

Tončka Dolenc Dokončna sanacija cest po neujru 2014?

Marjan Pograjc Kako je urejeno oglaševanje na plakatnem mestu na rondoju na Dobrovi?

Anton Potočnik Nevzdržno stanje v prostorih knjižnice na Dobrovi v prostoruih zadružnega doma na Dobrovi? Poziv na ureditev stanja.

Andreja Grabner ponovitev vprašanja št. 210
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meni, da bodo problem dokončno rešen s preselitvijo knjižnice v nov objekt, da pa bo občina izvedla ogled 
in na podlagi ugotovljenega dejanskega stanja izvedla potrebne ukrepe.  
Na ponovljeno vprašanje svetnice Andreje Grabner v zvezi s sklenitvijo Pogodbe za uporabo kulturne 
dvorane na Dobrovi je povedal, da je vsebina pogodbe bila poslana lastniku v pregled in je v končnih 
usklajevanjih pred podpisom.  
 
Ad 7) Razno  
Marjan Pograjc je podal dodatno vprašanje v zvezi z gradnjo pločnika Dobrova Zahod, na katerega je župan 
podal celovit odgovor ter istočasno navedel, da bo ravno tako kot predsednik Krajevne skupnosti Dobrova 
tudi povabljen k sodelovanju pri nadaljnjih aktivnostih.  
 
 
Občinski svet redno prejema v seznanitev vsa gradiva Državnega zbora Republike Slovenije, ki lokalnim 
skupnostim na podlagi 94. člena Zakona o lokalni samoupravi pošilja v mnenje predloge zakonov.  
 
Seja je bila zaključena ob 22.30 uri. 
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


